

托福写作中名人名言汇总

Achievement provides the only real pleasure in life .(Thomas Edison , American inventor)

有所成就是人生唯一的真正乐趣。 (美国发明家 爱迪生.T.)

But has the last word been said? Is all hope to be lost? Is the defeat final

No !(Charles De Gaulle, French president)

但是难道败局已定,胜利已经无望?不,不能这样说!(法国总统 戴高乐.C.)

I succeeded because I willed it; I never hesitated .(Bonaparte Napoleon, French emperor)

我成功是因为我有决心,从不踌躇。 (法国皇帝 拿破仑.B.)

If you wish to succeed, you should use persistence as your good friend, experience as your reference, prudence as your brother and hope as your sentry. (Thomas Edison, American inventor)

如果你希望成功,当以恒心为良友、以经验为参谋、以谨慎为兄弟、以希望为哨兵。 (美国发明家 爱迪生. T.)

Only those who have the patience to do simple things perfectly ever acquire the skill to do difficult things easily . (Friedrich Schiller, German Dramatist and poet).

只有有耐心圆满完成简单工作的人,才能够轻而易举地完成困难的事。(德国剧作家、诗人 席勒.F.)

Power invariably means both responsibility and danger .(Theodore Roosevelt,

American president)

实力永远意味着责任和危险。 (美国总统 罗斯福.T.)

Success covers a multitude of blunders .(George Bernard Shaw, British Dramatist)

成功由大量的失望铸就。(英国剧作家 肖伯纳.G.)



The people who get on in this world are the people who get up and look for circumstances they want , and if they cannot find them .they make them. (George Bernard Shaw , British dramatist)

在这个世界上,取得成功的人是那些努力寻找他们想要机会的人,如果找不到机会,他们就去创造机会。(英国剧作家 肖伯纳. G.)

You have to believe in yourself . That's the secret of success .(Charles Chaplin , American actor)

人必须相信自己,这是成功的秘诀。 (美国演员 卓别林. C.)